

## Real Estate Restructuring Consultant (m/f)

Centurion Advisors Restructuring – die Spezialisten für Retail Restrukturierungen. Wir suchen Spitzenkräfte zur weiteren Verstärkung unseres Retail Restructuring Teams.

### Wir bieten

- Erstklassige Schulung und Einarbeitung
- Ein freundliches Team mit flachen Hierarchien
- Hervorragende Verdienstmöglichkeiten
- Flexible Arbeitszeitmodelle
- Interessante und komplexe Aufgaben

### Ihr Aufgabenbereich

Sie analysieren, bewerten und verhandeln Einzelhandelsmietverträge mit allen Akteuren

- Als Verhandlungsführer und Mediator lösen sie komplexe Problemsituationen
- Ihre Arbeit basiert auf einer fundierten Analyse der jeweiligen Immobilie, des Standortes und der Mietverträge
- Sie entwickeln Verhandlungsstrategien mit einem Fokus auf kreative win-win Lösungen
- Auf Ihrer Arbeit basiert das Portfolio Turnaround Management unserer Klienten

### Ihre Stärken

- Empathie, intelligente Verhandlungsführung
- Hohe und verbindliche kommunikative Fähigkeiten am Telefon und in Person
- Sensible Überzeugungskraft und Kreativität
- Ein hohes Maß an Professionalität
- Abschlussstärke
- Ausgeprägte Teamfähigkeit, Flexibilität und Engagement
- Deutsch ist Ihre Muttersprache

Centurion Advisors Restructuring - the specialists for portfolio restructuring. We are looking for outperformers to join our team.

### We offer

- First-class schooling and on-the-job training
- A personable team with flat hierarchies
- An outstanding compensation package
- Flexible working hours
- Interesting and complex tasks

### Your responsibilities

You analyze, evaluate and negotiate Retail Real-Estate contracts with all involved stakeholders

- As negotiation leader and mediator your task is to solve complex problem situations
- Your work is based on a detailed prior research of the individual Real Estate property, its location and rent contracts
- You are developing creative engagement strategies aiming at win-win solutions
- Your work is decisive for the portfolio turnaround management of our clients

### Your strengths

- Empathy and a fundamental know-how of negotiations
- Outstanding communication skills (telephone and personally)
- A natural interest in negotiations and a talent to close deals successfully
- Professionality and decisiveness
- Excellent language skills (written and in speech) in Dutch, English and/or German
- Team spirit, flexibility and dedication

